
Verslag MR vergadering donderdag 16 november – 19.30 uur 

 

1. Terugblik op verslag – er zijn geen opmerkingen. 

 

2. Nieuws uit de school met o.a.:  

- Sint – thema zal met taal/lezen te maken hebben. Er zal spelsituaties zijn waar piet 

een rol in heeft. 

- LVS – Leerling in Beeld – dit nieuwe volgsysteem zal medio januari door de 

leerkrachten ingezet worden bij de M-afname.  

- De bibliotheek krijgt een face lift. Boeken voor 2010 zullen vervangen gaan worden. 

Hiervoor komen nieuwe boeken terug. Een externe zal deze opdracht uit gaan 

voeren. Tevens zal gekeken worden naar boeken die leerlingen aan het lezen zullen 

brengen. Leerlingen worden betrokken om de juiste boeken te kiezen. 

- AGT – de  optredens onder begeleiding van een ouder zijn in zeer goed ontvangen. 

- De afgelopen week heeft de school een PBS-avond en een themaochtend bij de 

kleuters georganiseerd. Meerdere ouders hebben deze bijeenkomst(en) bijgewoond.  

 

3. Koersplan OPOPS – verschillende geledingen binnen het bestuur worden bevraagd 

en meegenomen in het bepalen van het nieuwe koersplan. Er wordt gesproken over 

waarom een nieuwe koers gevaren moet worden. Dit plan zal geschreven worden 

voor de periode 2024-2028.  

 

Medio januari 2024 moet het koersplan OPOPS als richtinggevend document 

gewerkt worden. Er zullen workshops komen om het koersplan ook op schoolniveau 

te kunnen maken. Deze zijn voor het team, ouders, verzorgers en MR. 

 

In de periode februari – maart zal een expeditie schoolplan georganiseerd worden. 

Hiervoor zal de MR en andere ouders voor gevraagd gaan worden. Dit onderwerp zal 

terug komen in de volgende agenda van 11 januari. Data en inhoud zullen dan 

bekend zijn.  

 

4. Stand van zaken Jaarplan – Rijke Taal – er twee bijeenkomsten van Rijke Taal 

geweest. Het doel om de leesmotivatie te verhogen en de teksten ook meer 

betekenis te geven middels inspirerende opdrachten. Hoe mooi is het om als kind in 

een nieuwe omgeving te komen door je te verliezen in een goed leesboek? Hoe 

passen we Rijke Taal toe binnen ons thematisch onderwijs? 

 

5. Nieuwe route PO – VO – de nieuwe route is gedeeld en toegelicht. We blijven 

sceptisch wat de gevolgen zijn als het advies vroeger in jaar gedeeld wordt. De 

adviesgesprekken zullen binnenkort al gehouden worden. Inmiddels heeft groep 8 

twee VO-scholen bezocht. 

 



6. Zichtbaarheid MR – Wat gaan we doen om als MR zichtbaar te worden voor de 

ouders? Wellicht een optie om een informatieblad te maken met de MR-leden erop 

en een eigen logo. Er wordt een verbinding gemaakt hoe de school van binnenuit 

zich meer zou willen laten zien, zie koersplan.  

 

De contacten worden gedeeld met de collega die zich binnen school met PR 

bezighoudt. Dit komt terug.  

 

Er wordt voorgesteld om een tekst te schrijven om ouders te enthousiasmeren voor 

een mogelijk ouderpanel. 

 

7. W.v.t.t.k – Hoe wordt er gereageerd op de oorlog? Dit leeft binnen de groepen. Het 

jeugdjournaal wordt gekeken; beelden worden nabesproken. Vanuit verschillende 

perspectieven wordt naar deze situatie gekeken.  

 

8. Rondvraag: 

- Wie zou de taalklas willen bezoeken? Er zijn leden die bereid zijn om langs te gaan. De 

datum wordt gedeeld. 

 

Volgende agendapunt: 

- Koersplan – data en inhoud  

- Rijke Schooldag – onderzoek naar mogelijkheden; het aanvragen van deze subsidie 

zal in gang gebracht worden.  


